
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE Skandinaviska Klubben LC  
(reviderad 221219) 
 
Datum 2022-11-20 kl 13:00-15:00 

Plats Svenska Kyrkan 

Närvarande Kennet Karlsson ordf, Christer Abrahamsson, Tomas Hjelte, Mailis 

Alvarsson sekr, Susanne Lindblad, Lena Sandahl, Ove Löfgren 

suppl., Leif Kressler suppl. 

 

 
 
 
Mötet öppnades och ordföranden hälsade mötesdeltagarna välkomna. 
 
Dagordningen fastställdes. 
 
FÖRGÅENDE PROTOKOLL 
 
Framtagande av Infoblad – Under arbete 
Nytt bokföringsprogram – Ej aktuellt längre 
Program för medlemsregister – Åtgärdat 
 
UTVÄRDERING  
 
Årsmötet var bra. Utökning av Valberedning ligger hos styrelsen. Diskuterades vad 
som kan förbättras till nästa årsmöte. 
 
Välkomstfesten på Bubax var mycket uppskattad med 88 anmälda festdeltagare, blev 
några färre pga sjukdom. 
 
RAPPORTER 
 
IKEA-resan är under kontroll, ca 50 personer är hittills anmälda. 
Julfest, Thomas arrangerar och har Lena och Kennet som hjälp. 
Puerto de la Cruz-resa, planers till månadsskiftet januari-februari 2023, förarbete 
pågår. 
Garachico-resa, planeras till mitten av januari 2023, planering pågår. 
Funktionärsmiddag, Thomas är ansvarig. 
 
Ekonomin är god, i dagsläget har vi 135 medlemmar. 
 
BESLUTSPUNKTER 
 
Beslutades undersöka att byta bank för att minska bankavgifterna, ansvariga 
Christer och Thomas. 
 
Efter diskussion beslutades att inte skänka bidrag till behövande på Teneriffa men 
däremot till Ukraina enligt tidigare beslut.  
 



Vår högtalare har kommit på avvägar och Kennet köpte ny till Välkomstfesten, 
kostnad 40 euro. Beslutades att klubben tar kostnaden. 
 
Beslutades ta ner Medlemslista på hemsidan så vi inte bryter mot GDPR-lagen. 
Thomas och Mailis har koll på medlemslistor. 
 
ÖVRIGT 
 
Christer A åtog sig att komma med förslag på uppdatering av stadgarna. 
 
Önskemål har framkommit om att klubben skaffar ett förråd där medlemmar kan 
förvara sina tillhörigheter då de ej är på ön. Enkät om intresse läggs ut på fb och 
hemsida. 
 
Intresseförfrågan om datautbildning ska också läggas ut på fb och hemsida. 
 
Tidigare förslag om ”Kockskola”, främst att tillaga seafood-rätter ska undersökas, 
planeras då hållas under våren. 
 
Varje aktivitet ska ha en aktivitetsledare som medlemmar kan kontakta vid behov 
samt en arbetsbeskrivning för varje aktivitet så det blir lättare för ev vikarier och nya 
ledare att ta över. 
 
NÄSTA MÖTE 
 
Blir måndag den 19 december kl 18:00 i Svenska Kyrkan, deltagare som åkt hem 
deltar via länk med Teams. 
 
 
Ordföranden tackade för intresset och avslutade mötet. 
 
Los Cristianos 2022-11-21 

                 

                       
Mailis Alvarsson                             Kennet Karlsson 
Sekr          Ordf 


